



Recruitment of “Parent Task Force” Members on Promotion Celebration 2023-24

2023-24 年度升中慶典招募「家長籌備小組」成員

(only for G6 parents 只適用於六年級家長)

Promoting from primary school to secondary is an important milestone in life. Every year, students and parents express their gratitude to the school and teachers through a thanksgiving activity, leaving behind fond memories for both teachers and students. To ensure the smooth running of this year's promotion thanksgiving activity, we are recruiting members for the organizing committee and welcome parents to participate in the preparation work or give suggestions.

小學升中是人生一個重要里程碑，每年同學及家長均會透過謝師活動，對學校及老師表達敬意，讓老師、升中同學都留下一個美好回憶。為使本年度畢業謝師活動順利舉行，特招募籌委會成員，歡迎各位家長參與籌備工作或表達意見。

Because the preparation for the thanksgiving activity takes time and requires the support of parents, we hereby provide the detailed information for those who are interested in serving as committee members or group leaders. There will be maximum 12 parent helpers (**at least TWO representatives from each class**) and designed two G6 PTA members. If parents would like to join, please reply via eNotice.

由於謝師活動籌備需時，亦需要家長支持，擔任籌委及小組組長的工作。現招募最多 12 位家長（每班最少兩位家長代表）、及指定兩位六年級家長教師會委員作「家長籌備小組」成員。請有興趣參與的家長於 eNotice 回覆。

Random selection will be applied if there are more members than needed. Selected name list will be uploaded to the “Latest Campus News” on Friday afternoon, 20th October 2023. There is no further notice for those who have not been selected. **The first zoom meeting is scheduled on Saturday, 4th November 2023 at 11:00.** All the invited parents must attend the first meeting.

如參加人數眾多，將以抽籤決定，獲邀名單將於 10 月 20 日(星期五) 下午經「校園最新消息」公布；未獲抽中的家長，恕不另行通知，請繼續支持學校舉辦的活動。**第一次會議將於 11 月 4 日(星期六)早上 11 時以 Zoom 形式舉行**，請獲選家長務必預留時間出席。

Please select and sign via eNotice on or before Monday 12:00 noon, 16th October 2023. For any enquiries, please contact Mr. Louie (Chairperson of HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School PTA), at 8101 2633.

家長請於 10 月 16 日(星期一)中午 12 時正前以 eNotice 回覆及簽署。若有任何查詢，請於辦公時間致電 8101 2633 與家長教師會主席蘇銘洋先生聯絡。

第 15 屆家長教師會謹啓
2023 年 10 月 13 日



≈ Reply Slip PTA2325-08 ≈

Recruitment of “Parent Task Force” Members on Promotion Celebration 2023-24
2023-24 年度升中慶典招募「家長籌備小組」成員
(only for G6 parents 只適用於六年級家長)

(Please kindly select and sign the eNotice on or before 12:00 noon, 16th October 2023)
(請於 10 月 16 日中午 12 時正前以 eNotice 回覆及簽署)

I have noted the arrangement of Promotion Celebration 2023-24 and Recruitment of “Parent Task Force” Members (only for G6 parents).

本人已知悉 2023-24 年度升中慶典及招募「家長籌備小組」成員(只適用於六年級家長)之安排。

- I’m interested to be one of the Promotion Celebration of “Parent Task Force” Members.
本人有興趣擔任升中慶典家長籌備小組成員。
- I’m not interested to be one of the Promotion Celebration of “Parent Task Force” Members.
本人沒有意願擔任升中慶典家長籌備小組成員。

Name of Student: _____

Name of Parent: _____

Class of Student: _____ ()

Parent Signature: _____

Emergency Contact: _____

Date: _____

*會議舉行前將發出 WhatsApp 訊息至閣下電話，請確保提供號碼能收取 WhatsApp 訊息。

*Please provide a mobile number that can receive WhatsApp.